

إعلان عن بدء توزيع الأرباح النقدية لمساهمي المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق) عن السنة المالية 2021

يسر شركة المجموعة للرعاية الطبية (ش.م.ع.ق) أن تعلن أن الجمعية العامة العادية للشركة قد صادقت في إجتماعها المنعقد بتاريخ 21 مارس 2022م على توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على السادة المساهمين عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2021 بنسبة 25% من القيمة الاسمية للسهم بما يعادل 0.25 ريال قطري لكل سهم. وتستحق هذه الأرباح لحاملي أسهم الشركة في نهاية جلسة التداول في بورصة قطر يوم الاثنين الموافق 21 مارس 2022م وفقاً لسجل المساهمين الذي تم تزويد الشركة به من قبل شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية.

ويمكن للمساهمين الحصول على أرباحهم اعتباراً من يوم الأربعاء الموافق 23 مارس 2022م عبر QNB وفق الآلية الموضحة أدناه.

- سيقوم QNB بتحويل الأرباح مباشرة إلى حساب المساهمين الذين سجلوا بيانات حساباتهم البنكية لدى شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية أو QNB.
 - يمكن لمساهمي الشركة الذين لم يسجلوا بيانات حساباتهم البنكية لدى شركة قطر للإيداع المركزي للأوراق المالية أو QNB الحصول على أرباحهم وذلك بتعبئة وتوقيع (نموذج طلب قيد أرباح أسهم في الحساب) وإرساله مع المستندات اللازمة عبر الإيميل easydividend@qnb.com.qa أو تسليمه إلى أي من فروع QNB، إذ سيقوم QNB بتحويل الأرباح إلى الحساب البنكي للمساهم حيث لن يتم تسليم الأرباح نقداً نظراً للظروف الحالية.
- ويمكن الحصول على (نموذج طلب قيد أرباح أسهم في الحساب) من خلال الموقع الإلكتروني لـ QNB:
<https://www.qnb.com/sites/anb/qnbqatar/document/en/enDividedFormNew>
- ملاحظة: يجب على المساهم إرفاق شهادة حساب من البنك (باستثناء QNB) تتضمن رقم الحساب المصرفي الدولي (الايان) بالإضافة إلى المستندات الثبوتية اللازمة والموضحة أدناه، حسب الإنطباق:

الشخص المستلم للأرباح	الوثائق المطلوبة
المساهم لدى إستلامه أرباحه الخاصة	• البطاقة الشخصية سارية المفعول للمساهم.
المساهم لدى إستلامه أرباحه الخاصة وأرباح ابناؤه القصر	• البطاقة الشخصية سارية المفعول للمساهم. • البطاقة الشخصية سارية المفعول أو شهادة الميلاد للشخص القاصر "الكل مساهم".
إذا كان المساهم متوفي	• شهادة حصر الورثة من المحكمة. • الوكالة القانونية من الورثة لأحد الورثة. • البطاقة الشخصية سارية المفعول للوريث الموكل من قبل الورثة بموجب الوكالة القانونية.
الشركات	• السجل التجاري ساري المفعول. • البطاقة الشخصية سارية المفعول للشخص المخول بالتوقيع.

لمزيد من المعلومات بخصوص توزيع الأرباح وللحصول على "نموذج طلب قيد أرباح أسهم في الحساب" يرجى الإتصال بالخط الساخن هاتف: 44252444، أو عبر البريد الإلكتروني: easydividend@qnb.com

Cash Dividends Distribution for the Year ended 2021 for Shareholders of Medicare Group(Q.P.S.C.)

Medicare Group (Q.P.S.C.) is pleased to announce that its AGM held on March 21, 2022 has approved the distribution of cash dividends to its shareholders for the financial year ended on 31st December 2021 of 25% of nominal share value (i.e. QR 0.25 per share). Eligibility shall be for shareholders as of close of business trading hours at Qatar Exchange (QE) on Monday, March 21, 2022 in accordance with the shareholders list provided by Qatar Central Securities Depository (QCSD).

Shareholders may obtain their dividends as of Wednesday, March 23, 2022 through QNB as per to the following mechanism.

- QNB shall automatically transfer shareholders' dividends to their bank account details registered with QCSD or with QNB.
- Shareholders who do not have registered bank account at (QCSD) or with QNB; may receive their dividends by filling out and signing the form (Application for Dividends Credit to the Account) and send it along with the necessary supporting documents by e-mail: easydividend@qnb.com.qa or handing over to any QNB branch. Accordingly, QNB will transfer the dividends to the shareholder's bank account. Given the current situation no dividend will be paid by cash.

The form (Application for Dividends Credit to the Account) can be obtained through QNB website: <https://www.qnb.com/sites/qnb/qnbqatar/document/en/enDividedFormNew>

Note: The shareholder is kindly requested to attach Account Certificate includes the IBAN for account other than QNB in addition to the necessary supporting documents shown below, as applicable:

Status of individual receiving the dividends	Required documents
Shareholder him/her self	<ul style="list-style-type: none"> • Valid ID of the shareholder.
Shareholder receiving his/her own dividends and those for his minors.	<ul style="list-style-type: none"> • Valid ID of the shareholder. • Valid ID or birth certificate for each one of the minors.
Receiving dividends of a deceased shareholder	<ul style="list-style-type: none"> • Court certificate of entitled successors/beneficiaries (heirs). • Valid power of attorney from the heirs of the deceased to one of the heirs. • Valid ID of the appointed heir by the heirs in the power of attorney.
Companies	<ul style="list-style-type: none"> • Valid CR of the company. • Valid ID of the authorized signatory.

For more information on dividends distribution and/or to obtain the form "Application for Dividends Credit to the Account", please call QNB's hotline on the following number: 44252444, or through email: easydividend@qnb.com